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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które odbylo sie

w dniu 20 listopada 2008 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Henryk Nowak.

Ad. l. •
Przewodniczacy Komisji GOSiR - P an Henryk Nowak o godz. 9.30 otworzyl wspólne

posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

W Komisii uczestniczyli:

1) Wójt Gminy- Maria Kopczewska

2) Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski

3)Skarbnik Gminy-Robert Zwierzynski

4)Kierownik Jednostki Wod-Kan Ksawerów- Sylwester Izbicki,

5) Podinspektor Aleksandra Bartoid.

Ad.2.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo uwag w spraWIe

zaproponowanego porzadku obrad i postawil wniosek o jego zatwierdzenie.

W glosowaniu czlonkowie Stalych Komisji - 12 glosami "za",bez glosów przeciwnych

i wstrzymujacych zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na XXXVII Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1. w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pienieznego za udzial czlonków

ochotniczych strazy pozarnych w dzialaniach ratowniczych i szkoleniach pozarniczych

organizowanych przez Panstwowa Straz Pozarna lub gmine,

3.2. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wode

i zbiorowe odprowadzanie scieków na terenie Gminy Ksawerów,

3.3. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok - zalacznik Nr 10,

3.4. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok - zalacznik Nr 13,

3.5. w sprawie zlozenia zabezpieczenia nalezytego wykonania umowy,
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3.6. w sprawie zapewnienia w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok srodków

finansowych stanowiacych 50% udzialu w finansowaniu czesci inwestycji pn.

"Przebudowa drogi ul. Sienkiewicza w Ksawerowie" realizowanego w ramach programu

pn. "Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych ,,2008-2011".

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.l.

Podinspektor Aleksandra Bartold referujac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów•
w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pienieznego za udzial czlonków ochotniczych

strazy pozarnych w dzialaniach ratowniczych i szkoleniach powiedziala, ze w 2001 roku

zostala podjeta przez Rade uchwala w sprawie wyplaty ekwiwalentu dla czlonków OSP,

w zwiazku z tym, ze 25 wrzesnia br. weszla w zycie ustawa o zmianie ustawy o ochronie

przeciwpozarowej oraz niektórych innych ustaw i nalezy uchylic poprzednia uchwale. Na

skutek wprowadzonych zmian czlonek ochotniczej strazy pozarnej, który bral udzial

w dzialaniu ratowniczym lub szkoleniu pozarniczym organizowanym przez Panstwowa Straz

Pozarna lub gmine otrzymuje ekwiwalent pieniezny, którego wysokosc ustala Rada Gminy

w drodze uchwaly.

W § 1 zostaly rozdzielone kwoty:

l. za udzial w akcjach ratowniczych 8 zl,

2. za udzial w szkoleniach pozarniczych 5 zl.

Podstawe wyplaty ekwiwalentu stanowi wniosek "czlonka OSP potwierdzony przez Prezesa

lub Naczelnika OSP", dlatego tez prosze o zmiane w § 2 gdyz w materialach przez panstwa

otrzymanych brzmial on: "Podstawe wyplaty ekwiwalentu stanowi wniosek Prezesa lub

Naczelnika jednostki OSP potwierdzony przez Komendanta Panstwowej Strazy Pozarnej"

i o wymiane zalacznika do projektu uchwaly.

Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak zapytal czy sa pytania do przedstawionego

projektu uchwaly?

Soltys -Kazimierz Ludziejewski zapytal czy wysokosc proponowanych stawek jest

obligatoryjna, poniewaz jego zdaniem te kwoty sa male, poniewaz ci ludzie narazaja swoje

zycie.

Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski - odpowiedzial, ze te stawki wynikaja z usrednienia.

Te rozwiazania sa korzystne dla strazaków, poniewaz w roku 2001, Rada Gminy uchwalila,

ze ekwiwalenty wyplacane sa pod jednym warunkiem, ze pracownik lub strazak bioracy

udzial w akcji ratowniczej utracil swój zarobek. Od roku 2001 nie wyplacilismy l zl.
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strazakom za akcje ratownicze ani szkolenia, poniewaz trudno bylo udowodnic strazakom

rolnikom, ze stracili swoje zarobki.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska poinformowala, ze zmienily sie przepisy dotyczace

ubezpieczenia strazaków i oprócz ekwiwalentu urzad ponosi wyzsze koszty zwiazane

z ubezpieczeniem druzyny mlodziezowej i strazaków.

Na dzisiaj nie mamy rozeznania, jaki bedzie rzad wielkosci wyplaty tego ekwiwalentu.

Wiceprzewodniczacy Komisji Piotr Kuznicki stwierdzil, ze informacja o ilosci akcji

ratowniczych przeprowadzonych w ubieglym roku pomoglaby oszacowac ewentualne•
koszty.

Radny Bogumil Niewiadomy odpowiedzial, ze w skali roku jest to okolo 15-20 wyjazdów,

w których uczestniczy srednio 5 osób. Akcja ratownicza trwa srednio 2-3 godziny.

Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak dodal, ze strazacy wykonuja odpowiedzialna

prace przy akcjach ratowniczych i gasniczych i te kwoty sa zbyt niskie.

Radna Maria Wróbel- przysluchujac sie dyskusji wrazenie jest takie, ze nasza sympatia jest

po stronie strazaków. Jestesmy patronem OSP w Woli Zaradzynskiej i moze nalezaloby ja

przedyskutowac z zainteresowanymi osobami.

Wójt Gminy-Maria Kopczewska stwierdzila, ze nie mozna tej uchwaly odlozyc, poniewaz

w zycie nowa ustawa i dlatego nalezy ta sytuacje uregulowac.

Radny -Bogumil Niewiadomy w zwiazku z tym, ze ustawa przewiduje wyzsze stawki zlozyl

formalny wniosek o podniesienie ekwiwalentu pienieznego za kazda godzine udzialu

w akcjach ratowniczych z proponowanej kwoty 8 zl. brutto do 15 zl. brutto.

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji poddal pod

glosowanie wniosek radnego Bogumila Niewiadomego o podwyzszenie stawki pienieznej za

kazda godzine udzialu w akcj ach ratowniczych z proponowanej kwoty 8 zl. brutto na 15 zl.

brutto.

Przewodniczacy Komisji - Henryk Nowak stwierdzil, ze za przyjeciem wniosku glosowalo

la radnych, glosów przeciw nie bylo, 2 radnych wstrzymalo sie od glosu.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu

pienieznego za udzial czlonków ochotniczych strazy pozarnych w dzialaniach ratowniczych

i szkoleniach - glosowalo la radnych, glosów przeciw nie bylo, 2 radnych wstrzymalo sie od

glosu.

Ad.3.2.

Kierownik Jednostki Wod-Kan Ksawerów - Sylwester Izbicki przedstawil wniosek

o zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wode i zbiorowego odprowadzania
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scieków na terenie Gminy Ksawerów - obowiazujaca w okresie 12 m-cy - od01.01.2009 do

31.12.2009 . Powyzszy wniosek wynika z ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wode

i zbiorowym odprowadzaniu scieków oraz rozporzadzenia w sprawie okreslania taryf.

Kierownik jednostki przedstawil wyliczenia nowych stawek - woda 1,93 zl/m3 /2,07 zl/m3

brutto, scieki 3,21 zl/m3 / 3,43 zl/m3 brutto. Wzrost ceny wody nastapil o 6% w stosunku

do roku biezacego, a scieków o 10 %. Odpowiadajac na pytanie radnego Pluty - kierownik

wyjasnil, iz w roku 2008 nastapil wzrost przylaczy o ok. 130 szt, a wzrost ceny za wode

i scieki sumarycznie wzrós'l o 43 grosze. Wplyw na wzrost stawki ma przede wszystkim cena

energii elektrycznej, odpisów amortyzacyjnych i oplat i podatków. Kierownik jednoczesnie

poinformowal , iz tylko m. Lódz ma mniej sza stawke za odprowadzane scieki a tak 

Pabianice 4,80 zl/m3 ; Dobron 3,96 zl/m3 ; Dlutów - 4,14 zl/m3 i Konstantynów Lódz. 4,35

zl/m3.

Przewodniczacy Komisji- H enryk N owak wobec braku glosów w tym punkcie postawil

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie zatwierdzenia

taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie scieków na terenie

Gminy Ksawerów.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 12 radnych, glosów przeciw

i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.3.

Skarbnik Gminy - Robert Zwierzynski omawiajac projekt uchwaly w spraWie zmian

budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok - zalacznik Nr 10 wyjasnil, ze zalacznik dotyczy

uaktualnienia WFOSiGW w zalaczniku m 10 do projektu budzetu Gminy Ksawerów na 2008

rok.

Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze nie bylo pytan do przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 12 radnych, glosów przeciw

i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.4.

Wójt Gminy Maria Kopczewska referujac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok - zalacznik Nr 13, przypomniala, ze

na przed ostatniej sesji Rada Gminy podjela uchwale Nr XXXV/23312008 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do zawarCia umowy

partnerskiej w sprawie udzialu Gminy Ksawerów w projekcie "Nie tylko podrecznik

i tablica"-wykorzystanie nowoczesnych technologii informatycznych w ksztalceniu



mlodziezy ze szkól róznych szczebli i ta uchwala musi byc ujeta w naszym Planie

wieloletnim. Drugie zadanie, które zostalo wprowadzone do tego Planu dot. ul. Sienkiewicza.

Pojawil sie nowy program drogowy z Ministerstwa Spraw Wewnetrznych - tzw. Setyny",

w którym co roku bedzie przeznaczony- 1 mld zl. na wykonanie nawierzchni i chcielibysmy

wystapic o srodki pomocowe i dlatego w tym projekcie zostaly zabezpieczone nasze srodki

wlasne, aby mozna bylo wystapic o dotacje w wysokosci 50%. Ta ulica jest planowana juz od

2005 roku. To zadanie znajduje sie w solectwie Ksawerów-Poludnie, w którym zadne

inwestycj e nie byly wykonane .•
Wiceprzewodniczacy Rady - Piotr Kuznicki stwierdzil, ze jest za tym, aby wizerunek ulic

Ksawerowa zmienial sie na korzysc i zeby wszedzie tam gdzie sa uzbrojone ulice klasc

nawierzchnie i zeby inwestycje byly równo rozdysponowane na calym terenie, ale czy

zabezpieczajac w budzecie kwote 871 tys. zl. nie obciazymy budzetu gminy skoro jest

zadanie wieloletnie na ul. Szeroka i Maly Skret.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska powiedziala, ze trzeba sobie zdawac sprawe, ze trzeba sie

starac o srodki pomocowe i to dotyczy wszystkich planowanych zarówno ulic, jak

i "Palacyku". Musimy równiez zakonczyc inwestycje juz wczesniej rozpoczete. Do dzisiaj

wykonywalismy ulice, z a 5 00 t ys. zl. teraz trzeba wydac 1 mln zl. Bedziemy wystepowac

o wszystkie mozliwe srodki pomocowe. Wybór ulic nie jest przypadkowy.

Radny Stefan Jedraszek zapytal, dlaczego w tym Planie nie ma uLTargowej?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, ze ten Plan jest do 2010. W mIare

pozyskania srodków pomocowych ten "Plan" moze byc skorygowany i ta ulica moze byc

umIeszczona.

Soltys solectwa Ksawerów-Poludnie - Bogumila Szczepanska powiedziala, ze bardzo sie

cieszy z tego projektu uchwaly.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak wobec braku glosów w tym punkcie postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 12 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie bylo.

Ad. 3.5.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zlozenia zabezpieczenia nalezytego wykonania umowy. Przedmiotowa uchwala

dotyczy zabezpieczenia przedsiewziecia dotyczacego urzadzenia terenów zielonych wokól

obiektu sportowego, który sie znajduje w Woli Zaradzynskiej. Przedmiotowe zabezpieczenie

dotyczy kwoty dotacji w wysokosci - 4 192 zl. otrzymanej z WFOS i GW w Lodzi.
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Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak wobec braku glosów w tym punkcie postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 12 radnych, glosów przecIw

i wstrzymujacych nie bylo.

Ad. 3.6.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zapewnienia w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok srodków finansowych

stanowiacych 50% udzialu w finansowaniu czesci inwestycji pn. "Przebudowa drogi ul.•
Sienkiewicza w Ksawerowie" realizowanego w ramach p rogramu pn. " Narodowy Program

Przebudowy Dróg Lokalnych ',,2008-2011".

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak wobec braku glosów w tym punkcie postawil

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo - 12 radnych, glosów przecIw

i wstrzymujacych nie bylo.

Ad. 4.

Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze w pkt. Sprawy rózne i wniesione, nie bylo chetnych

do zabrania glosu.

Ad. 5.

Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak o godz. 10.30. zamknal wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

Iwo.,r-

Wspólnemu posiedzeniu

Stalych Komisji Rady

Przewodniczyl

PRZEWOONIC,lACY KOMISJI
GOSPODARKI. OCHRONY SROOOWISKA iROLNIClWA

Rady n~u\~srwerówIkAry'lf~ak
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